
             

   

 

У К Р А Ї Н А 

ХОТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 
 

12 сесія VIII скликання 

 РІШЕННЯ № 190/12/21  

30 липня  2021 р.                                           м. Хотин 

 

Про звіт голови постійної комісії  
з питань планування бюджету,  
фінансів, соціально-економічного розвитку,  
інвестицій та регіонального співробітництва 

 

Заслухавши інформацію голови  постійної комісії міської ради  з питань  

планування бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку, інвестицій 
та регіонального співробітництва про проведену роботу за І-ІІ квартал 2021 

року, на підставі пункту 11 частини першої статті 26 та частини 

чотирнадцятої статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», відповідно до   Регламенту роботи Хотинської міської ради, 
затвердженого рішенням міської ради №8/2/20 від 18 грудня 2020 року 

та   Положення про постійні комісії Хотинської міської ради, затвердженого 

рішеннями міської ради  від  26 січня 2021 року №31/5/21, міська рада    
В И Р І Ш И Л А: 

1. Звіт голови постійної комісії міської ради з питань планування бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку, інвестицій та регіонального 
співробітництва  взяти до відома. 
 

2. Рекомендувати постійній комісії міської ради з питань планування 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
регіонального співробітництва:  

- сприяти розвитку підприємництва;  
- вдосконалювати форми і методи роботи комісій; 

        - активізувати роботу по розробці  програми соціально-економічного 
розвитку громади та цільових програм з інших питань місцевого 
самоврядування; 

-продовжувати роботу  інвестиційної діяльності на території громади; 
-розробляти дієві механізми втілення регуляторної політики у сфері 

господарської діяльності; 
 

 

 Міський голова           Андрій ДРАНЧУК  



 

Звіт 

 

постійної комісії  Хотинської міської ради з питань планування, 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку, інвестицій та 

регіонального співробітництва. 

 

Постійна комісія з питань планування, бюджету, фінансів, соціально-

економічного розвитку, інвестицій та регіонального співробітництва ( далі 
Комісія) – є органом Хотинської міської ради для вивчення, попереднього 
розгляду і підготовки питань, які належать до її відання, здійснення 
контролю за виконанням рішень ради, її виконавчого комітету. Комісія 
утворена рішенням міської ради від 20 грудня 2020 року № 11/2/20 у 
кількості 4 депутатів: - Сухаренко Анатолія Валерійовича - депутата міської 
ради від політичної  партії «Європейська солідарність» , Курочкіна Андрія 
Олександровича - депутата міської ради від політичної партії «Об’єднання 
Самопоміч», Дубчака Володимира Васильовича - депутата міської ради від 
політичної партії «Олега Ляшка», Юзька Володимира Івановича -депутата 
міської ради  від політичної партії ВО « Батьківщина». Відповідно рішення 
міської ради від 20 грудня 2020 року № 11/2/20 головою комісії обрано – 

Сухаренко Анатолія Валерійовича. 
Комісія організовує свою роботу на основі законності, гласності і 

рівноправності, вільного колективного обговорення і вирішення питань.  
Свою роботу комісія проводить відповідно до Конституції України, 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», інших 
законодавчих актів, Регламенту Хотинської міської ради 8 скликання та 
Положенням про комісію з питань планування, бюджету,фінансів, соціально-

економічного розвитку, інвестицій та регіонального співробітництва 
затвердженого  рішенням Хотинської міської ради. Основним завданням 
комісії є попередній розгляд та підготовка висновків по питаннях, які 
належать до відання ради:  

1) бюджету громади (включаючи питання доходів, видатків, контролю за 
виконанням бюджету); 
2) програми соціально-економічного розвитку громади та цільових програм з 
інших питань місцевого самоврядування; 
3) встановлення місцевих податків та зборів; 
4) затвердження ставок та встановлення пільг щодо земельного податку до 
чинного законодавства  та пільг по місцевих податках і зборах; 
5) функціонування цільових фондів; 
6) інвестиційної діяльності на території громади; 
7) здійснює попередній розгляд проектів рішень Хотинської міської ради, 
реалізація яких призведе до зміни показників бюджету міської ради;  
8) регуляторних актів щодо їх відповідності вимогам Закону України  «Про 
засади державної регуляторної політики у сфері господарської діяльності» і 
забезпечує підготовку експертного висновку до проектів регуляторних актів, 
які виносяться на розгляд ради.  
9) володіння, користування та розпорядження об'єктами права комунальної 
власності (включаючи питання приватизації, надання в оренду (суборенду), 
застави, страхування, концесії);  



10) сприяння виконавчим органам в управлінні об’єктами побутового, 
торговельного обслуговування, транспорту і зв’язку, що перебувають у 
комунальній власності; 
10) захисту прав комунальної власності; 
11) обліку та реєстрації права власності на об'єкти нерухомого майна; 
12) створення, реорганізації та ліквідації комунальних підприємств, установ 
та організацій; 
13) стану та розвитку промисловості, підприємництва, транспорту та сфери 
послуг, інші питання, які вносяться на розгляд ради.  
14) питання транспортного обслуговування;  
15) промисловості; 
16) регуляторної політики у сфері господарської діяльності; 
17) розвитку підприємництва; 
18) гарантування прав і законних інтересів суб'єктів підприємницької 
діяльності. 
 

 За аналітичними даними про роботу постійної комісії з питань 
планування, бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку, інвестицій 
та регіонального співробітництва отримано 14 доручень, проведено 11 
засідань , приймалась  участь в двох спільних засіданнях комісій, 
підготовлено 53 проекта рішень для розгляду на пленарних засіданнях ради 
та 15 проектів рішень для розгляду  виконавчим  комітетом Хотинської 
міської ради. 

Надалі бачу свою роботу в тому, щоб все-таки активніше відстоювати 
пропозиції наших членів комісії щодо вирішення місцевих проблем. На мою 
думку, депутати - члени нашої комісії, протягом звітного періоду роботи 
були активними, порушували багато місцевих проблемних питань, були 
відповідальними і небайдужими до всього, що відбувається в місті, дійсно 
прийшли в міську раду з надією змінити ситуацію на краще і намагаються це 
робити в міру своїх можливостей. 
 

Даний звіт прошу взяти до відома ! 
 

 

  


